

CMA 数字徽章领取步骤



- 01 登陆网址
http://ima.proexamvault.com
- 02 点击
Create a new account
- 03 点击“未申请
(Unclaimed)”
- 04 点击“获取徽章”
Claim Badge!

01 登陆网址http://ima.proexamvault.com

登陆个人账户，如果您尚未注册个人账户，点击Create a new account，请您务必使用您在注册IMA账户时所提供的邮箱信息进行注册，因为我们已经将数字徽章关联至此邮箱，输入其他邮箱地址无法领取徽章。



Sign in to your Institute of Management Accountants (IMA®) account.

EMAIL

PASSWORD

Sign In

Need an account?
Create a new account 点击此处进行注册

Forgot your password?

Complete the items below to sign up for Institute of Management Accountants (IMA®).

THIS ACCOUNT IS FOR: Me | My Organization

FIRST NAME
Required 在此输入名的拼音

LAST NAME
Required 在此输入姓的拼音

EMAIL
Required 在此输入您注册IMA账户时所使用的邮箱地址

Create a password. Your password must be a minimum of 8 characters and contain a mix of numbers, uppercase, and lowercase letters.

PASSWORD
Required 创建密码，密码由至少8个字母组成，其中大写字母、小写字母和数字至少各一个。

PASSWORD CONFIRMATION
Required 再次输入您创建的密码

Please read and accept our terms of service 在此处进行勾选

Sign Up 点击此处进行注册

Already have an account?
Sign in to Institute of Management Accountants (IMA®)

03 登陆个人账户后，点击“未申请 (Unclaimed)”选项，已列出您尚未申请的数字徽章。

Caitlin Rivera

NEW! Consolidate your badges into one account by adding a secondary email address. Learn more Dismiss

BADGES Collections

PROFILE Name & Bio Photo Links

SETTINGS Emails Password Privacy

My Badges (2 Claimed)

Unclaimed (2) Claimed (2) Public (2) Private (0)

You have been awarded the following badges. To claim these badges, click on them individually and add them to a collection.

IMA (CMA)
IMA/CMA

Pewter Level of IMA...
IMA

04 点击您所希望申请的徽章图标。屏幕转至下页后，点击屏幕右上角的“获取徽章 (Claim Badge)”并将其添加至“我的认证 (My Credentials)”列表中。

Certified Management Accountant

ISSUED BY
IMA/CMA

EARNED AT
Feb 26, 2017

DESCRIPTION

The CMA® is the globally recognized, advanced-level professional certification for accountants and financial professionals in business. Achieving the CMA demonstrates expertise in financial planning, analysis, control, decision support, and professional ethics – skills that are in high demand on finance teams around the world.

CREDENTIAL NUMBER
23452345

CRITERIA

- Pass the CMA exam
- Have two continuous years of professional experience in management accounting or financial management
- Hold a bachelor's degree from an

COLLECTION

Claim Badge +

My Credentials (2 Badges)

Contact the Issuer

05 成功获取徽章后，可看到原按钮位置已替换为“更换徽章 (Change Collection)”的选项。

Certified Management Accountant

ISSUED BY
IMA/CMA

EARNED AT
Feb 26, 2017

DESCRIPTION

The CMA® is the globally recognized, advanced-level professional certification for accountants and financial professionals in business. Achieving the CMA demonstrates expertise in financial planning, analysis, control, decision support, and professional ethics – skills that are in high demand on finance teams around the world.

CREDENTIAL NUMBER
23452345

COLLECTION

Change Collection +

PRIVACY

Public

View Badge Page

Contact the Issuer

06 您可以通过点击“查看徽章页面 (View Badge Page)”浏览您的数字徽章，并可在右侧分享 (Share) 栏中选择您希望分享电子徽章的社交媒体或邮箱进行分享。

Caitlin Rivera

BADGES Collections

PROFILE Name & Bio Photo Links

SETTINGS Emails Password Privacy

Certified Management Accountant

The CMA® is the globally recognized, advanced-level professional certification for accountants and financial professionals in business. Achieving the CMA demonstrates expertise in financial planning, analysis, control, decision support, and professional ethics – skills that are in high demand on finance teams around the world.

ISSUED BY
IMA/CMA

ISSUED TO
Caitlin Testing Rivera

CREDENTIAL NUMBER
23452345

EARNED ON
Feb 26, 2017

Share

LinkedIn Facebook Twitter Google+ Email Embed

07 如果您希望在微信中分享您的CMA数字徽章，可先将徽章分享至领英 (LinkedIn)。进入领英账户界面后，选择“个人成就”中的“资格认证”查看您的CMA数字徽章。



点击此处查看您的CMA数字徽章

12:55 99%

技能图谱

Finance 5

Tax 3

Accounting 2

IFRS 1

个人成就

3 语言能力
English

2 资格认证
IMA | Institute of Management Accountants

08 进入至数字徽章页面后，可以看到您的CMA数字徽章，请点击“查看认证”浏览徽章详情。

12:55 99%

资格认证

CMA

ima IMA | Institute of Management Accountants

Certified Management Accountant

证书编号: 44342

2015年1月

Certified Management Accountant: CMA®

查看认证

点击“查看认证”浏览徽章详情

09 进入徽章详情页面后，点击右上角的分享按钮，选择分享至微信。

12:55 99%

Certified Management Accountant - Insti...
ima.proexamvault.com

Sign In

Certified Management Accountant

点击这里

11 点击微信图标后，选择分享至朋友圈。

12:56 99%

Certified Management Accountant - Insti...
ima.proexamvault.com

Sign In

Beijing, China

取消 微信

Certified Management Accountant...
https://ima.proexamvault.com/badges/aa5ce8...

发送给朋友

分享到朋友圈

点击将徽章分享至微信朋友

10 出现分享界面后，选择微信。

12:56 99%

Certified Management Accountant - Insti...
ima.proexamvault.com

Sign In

Beijing, China

AirDrop, 轻点打开 Wi-Fi 和蓝牙以通过 AirDrop 共享。

选择微信

信息 邮件 提醒事项 备忘录 微信

加入阅读列表 网页 在网页重新打开 保存 更多

取消

